
2022-04-11 Protokoll styrelsemöte Örserums IK 

 

Närvarande: Jessica, Louise, Eric, Anna, Ann-Britt och Eva 

Frånvarande: Jane 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen.  

 

2. Besök från fotbollssektionen 

Snart dags för säsongsstart, första matchen är på bortaplan i Vimmerbytrakten. 

Försäsongsträningen har rullat på, varit både inomhus och utomhus. Några 

träningsmatcher har blivit inställda, bland annat på grund av väder.  

 

Hemmapremiären var planerad till 23 april, men det blir på konstgräs inne i Jönköping 

på grund av att gräset inte är redo. Så hemmapremiären blir troligtvis i maj.  

 

Truppen känns bra, några nya i laget. Tyvärr flera skador i laget.  

 

Även U-laget har fått en ny serie som känns något tuffare än tidigare säsonger. Ett 

annat upplägg på serien som är enkelserie fram till augusti för sedan lottning för 

höstens matcher. Det känns bra! 

 

Inköp till matcharrangemang hanterat även under året av Marie. Vi diskuterar frågan 

kring matcharrangemangen och hur dessa ska bemannas. Vi hör under Äggalunken om 

det finns individer som kan ställa upp vissa pass, samt att styrelsen sätter upp sig på 

matcher. Detta kompletteras med fotbollsspelare. Tre personer per match.  

 

Vi köper in en bår och har nya mål inför säsongen.  

 

3. Rapport från vaktmästaren 

Grönytegruppen, på grund av vädret har de inte kunnat jobba med planen. Kritning 

och sätta igång vattnet sker veckan efter påsk. Fotbollsgänget kommer montera de nya 

målen, vilket känns bra. Gruppen fokuserar på grönytor nu och sedan blir det även 

underhåll av badstranden. De hjälper även till med en del förberedelser inför 

matcherna.  

 

Städning i lokalerna på tisdagar och torsdagar, efter att skolan har varit i lokalen.  

 

Tommy ska på semester och vikarie är Klara som ska fokusera sin tid på städningen.  

 

Uppmaningen till styrelsen är att kolla brandvarnarna och hjärtstartaren i samband 

med styrelsemöten, som en rutin.  

 

Spinninglokalen är tom iom att man kör spinning i stora hallen. Det finns önskemål 

om gymmaskiner i lokalen som gym. Man kan hyra maskiner från Concept bland 

annat. Kanske ett gym som man betalar specifikt för och ha ett lås som blir kopplat till 

dem som har betalat avgiften.  

 

 



4. Äggalunken 

Vi har över 70 anmälda, vilket är i samma nivå som innan pandemin. Styrelsen 

planerar för aktiviteten, vem som gör vad och upplägg för dagen.  

 

5. Sommarkiosken 

Vi behöver rekrytera nya ungdomar till kiosken, då de som jobbade 2021 inte vill 

fortsätta. Jessica jobbar med frågan. Marie fortsätter med inköpen även till kiosken.  

 

6. Info från Idrottsforum 

Louise och Jessica representerade föreningen på Idrottsforum i mars. Vi fick en 

presentation av investeringar som gjorts under åren samt att det var diskussioner i 

olika grupper kring exempelvis utmaningarna i att vara en förening utanför tätort.  

 

Vi resonerar kring föreningsdag eller en dag för spontanidrott, kanske som sätt för att 

locka folk till föreningen och öka aktiviteterna.  

 

7. Hemsidan 

Vår befintliga portal läggs ner vid årsskiftet. Det som förbundet rekommenderar ligger 

på 80 kr/månad. Jessica fortsätter undersöka frågan.  

 

8. Träningsavgifter 

Vi har fått in drygt 24 000kr i träningsavgifter hittills, vilket är väldigt positivt.  

 

9. Sponsorer 

Vi behöver kontakta en rad sponsorer som vi behöver förlänga avtalet med. Vi skickar 

fakturor till de som varit sponsorer tidigare med en informationstext.  

 

Louise tar fram underlag på text som skickas ut med fakturan.  

 

10. Ravelli 

Louise lägger ut information på facebook och skickar information till alla ledarna den 

12 april. Vi har information som sprider under Äggalunken samt att kataloger finns på 

plats (på kansliet och i hantelskåpet). Deadline 10 maj.  

 

11. Övriga frågor 

• Det finns önskemål om trådlöst headset till ledarna, styrelsen ber om 

prisförslag att ta ett beslut utifrån.  

• Vi sköter vandringsleder utifrån ett kontrakt med kommunen, som vi får 

ersättning för. Magnus Grip ansvarar för det och kommer fortsätta.  

• Ironman har skickat förfrågan om funktionärer från oss, 10 juli. ÖIK får 

ersättning för alla funktionärer. Eva återkommer till styrelsen.  

• Önskemål om fotbollslag för barn födda -16 och -17, Jonas Karlsson håller 

ihop det. Styrelsen ser väldigt positivt till detta.  

Nästa möte:   

 

Vid protokollet 

Louise Alm-Ödeen, sekreterare  Jessica Trygg, ordförande 


